
Protokół Nr XX /2020 
z XX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 28 października 2020 r. 
 
 
XX sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 31 marca 2020 r. 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 
568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego https://www.youtube.com/watch?v=kus3k1IxHAg  
 
Obrady rozpoczęto 28 października 2020 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:46 
tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak - nieobecna 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za 

rok 2019.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 

nieruchomości. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/119/2020 Rady Powiatu 

Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2021”.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
9. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

10. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
12. Sprawy różne.  
13. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za 
rok 2019.  
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Łańcucie za rok 
2019 przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału Administracyjno – 
Gospodarczego (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Jan Magoń, 
Radna Monika Roman, 
Radny Mariusz Rejman, 
Radny Jan Magoń, 
Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału Administracyno – Gospodarczego.  
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Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak. 
 
Uchwała Nr XX/144/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/119/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza 
się środki PFRON na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Łańcucie. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
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Radna Monika Roman, 
Radny Jan Magoń, 
Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji oraz Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił 
Dariusz Kuraś Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/119/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak. 
 
Uchwała Nr XX/145/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/119/2020 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 9 kwietnia 2020 r. w sprawie określenia zadań samorządu 
powiatowego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki PFRON na rok 2020 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2021”. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcuckiego, 
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Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2021”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak. 
 
Uchwała Nr XX/146/2020 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 
Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2021”została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad, 
Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta Łańcucki. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak. 
 
 
Uchwała Nr XX/147/2020 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2020 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak. 
 
Uchwała Nr XX/148/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 9.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, który wypowiadał się odnośnie spotkania Wojewódzkiego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego, zapytał jakie były ustalenia i czy są przewidziane cykliczne 
spotkania tego zespołu.  
Pan Starosta Adam Krzysztoń odpowiedział, że na spotkaniach sztabu wojewódzkiego 
poruszane są tematy dotyczące funkcjonowania szpitali. Spotkania zwoływane są 
w miarę potrzeb.  
 
Radny Mariusz Rejman poprosił o przedstawienie osób wyróżnionych odznaczeniami.  
Pan Starosta poinformował, że zbiorcze dane zostaną opublikowane na eSesji.  
 
 
Ad. 10.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W punkcie wnioski, oświadczenia i zapytania radnych głos zabierali: 
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem jak obecnie wygląda absencja 
w Starostwie Powiatowym oraz w powiatowych jednostkach organizacyjnych 
w związku z covid-em. 
 
Pan Starosta odpowiedział, że urząd starostwa funkcjonuje i jest otwarty. Natomiast 
absencja związana jest z przebywaniem pracowników na kwarantannie lub 
chorobowym. Podkreślił, że pracownicy są sumienni i stosują się do zarządzenia 
pozostając w domu w przypadku objawów chorobowych oraz stosują dystans 
i dezynfekcję rąk. Jeżeli chodzi o powiatowe jednostki problem z absencją jest 
w Zarządzie Dróg Powiatowych, w Powiatowym Urzędzie Pracy oraz w Centrum 
Medycznym (budynek administracji). Można powiedzieć, że epidemia zbiera swoje 
żniwo. Pan Starosta podsumowując dodał, że na dzień dzisiejszy starostwo i jednostki 
powiatowe wypełniają na bieżąco swoje zadania.  
 
Radny Zbigniew Grad (Ad Vocem) dopytał o wyłączenie z pracy części Wydziału 
Komunikacji oraz zamknięcie PUP.  
 
Pan Starosta (Ad Vocem) poinformował, że PUP został zamknięty na parę dni, jednak 
jest to w takim okresie czasu, że nie spowoduje uszczerbku dla bezrobotnych. Natomiast 
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jeżeli chodzi o Wydział Komunikacji został zamknięty na trzy dni Referat Praw Jazdy 
i Transportu, natomiast rejestracja samochodów odbywa się na bieżąco.  
 
Radna Monika Roman zwróciła się z pytaniem ile obecnie jest chorych na koronawirusa, 
czy CM na ten moment jest wydolne, czy jest wystarczająca liczba respiratorów, jak 
CM radzi sobie z tą sytuacją. 
 
Pan Starosta stwierdził, że nie wie co będzie jutro, pojutrze. Natomiast na dzień 
dzisiejszy władze województwa są zadowolone i dziękują za bardzo dobrą pracę 
łańcuckiej służbie zdrowia i za podjęcie koordynacji wojewódzkiej. Najważniejsze jest, 
aby chronić osoby najbardziej narażone, ponieważ jeżeli będzie dużo ciężkich 
przypadków służba zdrowia sobie nie poradzi. Istotną sprawą jest odpowiedzenia liczba 
lekarzy i pielęgniarek. Na dzień 28 października liczba łóżek z decyzji Wojewody 
wynosi 210, 15 łóżek jest na intensywnej terapii.  22 osoby jest hospitalizowanych na 
oddziale zakaźnym, 17 na oddziale neurologicznym, 26 na paliacji, 12 na rehabilitacji, 
23 na oddziale wewnętrznym, 20 w ZPO, po 1 osobie na oddziale ginekologii 
i kardiologii.  
Radnej Monice Roman odpowiedział, że nie ma danych dotyczących zachorowań 
w rozbiciu na poszczególne miejscowości, jak i danych dotyczących samego miasta 
Łańcuta.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z prośbą o interwencję odnośnie zaślepienia przepustów 
pod remontowaną drogą Albigowa – Sonina – Wysoka, (konkretnie chodzi o przepusty 
obok domu Radnego w Wysokiej), kilka domów zostało odciętych od odpływu wody, 
rów został zaślepiony. Radny dodał, że zdecydował się poruszyć ten temat na sesji, 
ponieważ nie był wstanie porozumieć się z kierownikiem budowy ani z Dyrektorem 
ZDP odnośnie tej sprawy.  
 
Pan Starosta potwierdził, że ilość sąsiadów, przeciętych działek przez drogę 
i problemów w przypadku tej drogi jest bardzo wiele. Dodał, że po sesji postara się 
udzielić odpowiedzi w tym temacie.  
 
Radny Wojciech Szura zgłosił następujące zapytania: 
1) poruszył temat dotyczący problemów z dostaniem się do lekarzy specjalistów 

endokrynologa oraz diabetologa w powiecie łańcuckim od miesiąca stycznia br., 
dodał, że w tej sprawie jest w kontakcie z panią Wicestarostą w celu wyśnienia tej 
sprawy, 

2) poprosił o wyjaśnienie odnośnie zamkniętego parkingu za szpitalem przy drodze nr 
4 w Łańcucie, 

3) poruszył temat dotyczący bezpieczeństwa na drogach w mieście Łańcucie, 
w szczególności dotyczy spowolnienia ruchu na drodze przy ulicy Ottona z Pilczy 
w kierunku ulicy Bohaterów oraz na drodze przy ulicy Wyszyńskiego w stronę stacji 
kolejowej, 

4) poruszył temat odnośnie bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych przy torach 
kolejowych w Łańcucie między ulicą Polną a ulicą Podzwierzyniec. 
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Radny Jan Panek zwrócił się z następującymi zapytaniami i poprosił o udzielenie 
zapytań na piśmie; 
1) jak się ma organizacja ruchu na drogach powiatowych w oparciu o przeprowadzoną 

kontrolę Komisji Rewizyjnej w ZDP w Łańcucie, ile procent jest wykonane jeśli 
chodzi organizację ruchu i oznakowanie na drogach powiatowych, ponieważ czas, 
jaki komisja uzgodniła z ZDP dobiega końca? 

2) czy została wypracowana metoda dotycząca odśnieżania chodników w okresie 
zimowym? 

3) z jaką szybkością powinna poruszać się maszyna odśnieżająca drogę powiatową? 
4) czy pług odśnieżający drogę ma za zadanie odśnieżyć drogę czy wyrzucić śnieg 

z drogi? 
5) czy odpłatność za odśnieżanie uzależniona jest od przejechanych kilometrów, czy 

od czasu przejazdu? 
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z następującymi pytaniami; 
1) prośba o dopilnowanie spraw i drobnych tematów wynikające przy obecnie 

remontowanej drodze Albigowa – Sonina – Wysoka, 
2) zwrócił się do radnego Krzysztofa Wawro o wypowiedzenie się w kontekście 

przebytej choroby covid-19, 
3) odnośnie Funduszu Dróg Samorządowych, czy wiadomo kiedy będzie 

rozstrzygnięcie konkursu i jakie drogi będą remontowane? 
4) czy są jakieś postępy odnośnie łącznika z autostradą? 
 
 
Radny Jan Kilian poinformował, że rozpoczęły się prace na drodze w Tarnawce tzw. 
remonty popowodziowe. Poinformował, że na drogę w Husowie powiat przeznaczył 
kwotę 160 000 zł, natomiast zapytał czy jest decyzja wojewody odnośnie 
dofinansowania tej drogi? 
 
Radny Zbigniew Grad zwrócił się z zapytaniem odnośnie pracy Powiatowej Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej, czy Pan Starosta widzi potrzebę i możliwość 
oddelegowania kilku pracowników Starostwa do pracy w Powiatowej Stacji Sanitarno 
– Epidemiologicznej np. do wykonywania telefonów, ponieważ przepływ informacji 
przez sanepid nie jest szybki. 
 
Pan Starosta odpowiedział: 
Radnemu Zbigniewowi Gradowi, że jest potrzeba zwiększenia ilości pracowników 
w Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, w związku z tym Inspekcja 
Sanitarna otrzymała wsparcie w postaci dodatkowych pracowników z PUP w ramach 
robót publicznych i interwencji. Natomiast w Starostwie nie ma zbędnych osób i nie ma 
takich możliwości.  
Radnemu Janowi Kilianowi odpowiedział, że pojawiły się dodatkowe pieniądze na 
usuwanie skutków powodzi, ponadto został złożony kupon, ale nie ma jeszcze 
rozstrzygnięcia w tej sprawie. 
Radnemu Jakubowi Reizerowi odpowiedział, że łącznik został zgłoszony, ale dotyczy 
to nowej perspektywy finansowej, na dzień dzisiejszy nie ma nowych informacji w tej 
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sprawie. Natomiast tunel, który będzie realizowany na drodze wojewódzkiej 
rozstrzygnięcia przetargowe będą na początku listopada. Odnośnie Funduszu Dróg 
Samorządowych odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze rozstrzygnięcia.  
 
Radny Krzysztof Wawro (Ad Vocem) na prośbę radnych zabrał głos jako osoba, która 
przebyła covid. Poinformował, że bardzo ciężko i długo chorował, po dwóch tygodniach 
choroby musiał skorzystać z pomocy szpitala. Bardzo serdecznie podziękował 
personelowi szpitala za wspaniałą opiekę, był pełen podziwu za ich pracę, poświęcenie 
i determinację. Podziękował za słowa otuchy płynące od znajomych, radnych. 
Zaapelował o przestrzeganie zasad dotyczących dystansu i dezynfekcji. 
Radny Krzysztof Wawro poinformował, że wniosek z poprzedniej sesji odnośnie 
zwołania Komisji Ochrony Środowiska zostanie zrealizowany w połowie listopada.  
 
Radna Monika Roman podziękowała za świadectwo dane przez Radnego Krzysztofa 
Wawro, stwierdziła, że było to bardzo pouczające i być może przemówił to do osób 
lekceważących zasady dystansu i dezynfekcji. Życzyła Radnemu dużo zdrowia. 
Ponadto Radna zwróciła się do radnego Jakuba Reizera z zapytaniem, dlaczego Radny 
już którąś sesję z kolei ponawia zapytanie dotyczące budowy łącznika i dlaczego tak 
bardzo interesuje się budową łącznika, czym jest to spowodowane? Tym bardziej, że 
u mieszkańców Łańcuta inwestycja ta budzi wiele kontrowersji. 
 
Przewodniczący Rady Marek Uberman stwierdził, że problem budowy łącznika dotyczy 
całego powiatu, wszyscy się interesują niezależnie gdzie, kto mieszka. 
 
Radny Jakub Reizer (Ad Vocem) poinformował, że jest to związane z prowadzeniem 
firmy w Woli Dalszej. Działalność gospodarcza, którą wykonuje związana jest 
z dowozem posiłków. Radny jest za tym, aby łącznik powstał, ponieważ dojazd 
w kierunku miasta jest bardzo utrudniony.  
 
 
Ad. 11.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Szura 



11 
 

NIEOBECNI (1) 
Barbara Brudniak 
 
Protokół Nr XIX / 2020 z dnia 25 września2020 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 12.  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Radna Monika Roman, 
Przewodniczący Rady Marek Uberman, 
Wicestarosta Barbara Pilawa-Kraus, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Jan Kilian, 
Starosta Adam Krzysztoń,  
Radny Janusz Bester.  
 
 
Ad. 13.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
XX sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


